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Wat een belachelijk idee om goede landbouwgrond te gebruiken voor
zonnecellen.
Er zijn GENOEG loze daken, zoals logistieke “dozen” waar deze
opgelegd kunnen worden.
In andere landen komen ze om van de honger, en wij gaan
landbouwgrond vervuilen met zonnepaneeltjes.
In Spanje zie je ze nauwelijks, maar daar schijnt dan ook bijna het hele
jaar rond de zon

Met vriendelijke groet/kind regards,

William Manders


